
Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag den 26. 

marts 2025 kl.16.30-19.30.  

Mødet afholdes i hjemskabslokalet. 

 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter: Ida, Christian, Jonas, Charlotte, Nissrin, Karen, 

Michael 

Afbud: Cecillie  

Medarbejderrepræsentanter: Kinga, Merve 

Ledelsesrepræsentanter: Nanna, Jens H, Jens Z  

Dagsorden: 

 

Punkt nr. 1  Meddelelser. 

 

Skolebestyrelsen:  Der har været afholdt møde med 

kontaktforældrene og alle                     

årgange var repræsenteret – stor tilfredshed 

med måden hvorpå lærere og pædagoger 

håndtere opgaven 

 

Skolens ledelse:   

Der er iværksat en proces mht.     

samarbejdet mellem lærere og pædagoger. 

I slutningen af april vil der blive afholdt 

fællesmøde, hvor erhvervspsykologer driver 

processen. 

 

Timefordelingsplan i skoleåret 2025/2026 

Morgensang i skoleåret 2025/2026 



KKFO: Modtagelse af kommende børn til 

kommende skoleår – dags dato 53 børn 

som kommer fra mellem 20-30 

daginstitutioner – fuld gang i 

overgangsarbejdet med besøg på 

daginstitutionerne. 

 Kommende 1. maj børn skal være med i 

Madskolen – mulighed for at mødes med 

kommende børnehaveklasselærere. Der er 

aftalt møde mellem forældrerådet og 

skolebestyrelsen d. 16.juni 2025.    

 

 

Medarbejderrep: Merve giver en kort orientering omkring    

kommende ledelsessituation på skolen 

 Kinga alle er berørt i forhold til samarbejdet 

mellem lærere og pædagoger 

 

Punkt nr.2  Konstituering. 

Da Signe Nielsen er udtrådt af skolebestyrelsen, skal bestyrelsen konstituere 

sig, og suppleant skal indtræde i skolebetyrelsen. Der skal vælges forperson og 

næst-forperson. 

Charlotte er valgt til for-person – Ida er valgt til næst-forperson  

Skolebestyrelsen skal også vælge en repræsentant til KKFO´s forældreråd. 

Ida er repræsentant i KKFO´s forældreråd frem til 1. maj 2025 

 

 

Indstilling : Til beslutning. 

Beslutning : Bestyrelsen tiltrådte den valgte konstituering 

 

 



Punkt nr. 3:  Forretningsorden. 

Der ønskes en drøftelse og eventuel opdatering af skolens forretningsorden. 

Charlotte foreslår at der eventuelt nedsættes en arbejdsgruppe. 

./. Bilag vedhæftet 

Indstilling : Til drøftelse. 

Beslutning : Ida og Charlotte er valgt til arbejdsgruppen 

 

Punkt nr. 4:  Ny skolestruktur. 

Ny skolestruktur for Blågård Skole er sendt til høring i skolebestyrelsen. 

Høringssvaret skal være fremsendt senest den 11. maj 2025. 

Der ønskes en indledende drøftelse af, hvilke konsekvenser en ny skolestruktur 

vil medføre. 

./. bilag 

Indstilling : Til drøftelse. 

Beslutning : Skolebestyrelsen vil fremsende et høringssvar, men 

afventer de kommende dialogmøder med politikere og forvaltning – Jonas, 

Karen og Charlotte skriver første udkast som deles med den resterende 

bestyrelse inden endelig fremsendelse. 

 

Punkt nr. 5:  Årshjul. 

På mødet den 25. februar 2025 var skolens årshjul til drøftelse. 

Der ønskes en drøftelse af årshjulet for kommende skoleår. 

Der flere forældre har den seneste tid spurgt til skolens mobilpolitik. Det er 

skolebestyrelsen, der skal lave principper for brugen af mobiler. 

./. bilag 

Indstilling : Til drøftelse. 

Beslutning : Punktet rykkes til kommende skolebestyrelsesmøde 

 

 



 

Punkt nr. 6:  Ferieplan for skoleåret. 

I forbindelse med kommende skoleårs planlægning er det vigtigt, at 

feriekalenderen er korrekt. 

Vejledende ferieplan for 25/26 er vedhæftet, således at skolens ledelse er sikre 

på, at det er den plan der tidligere har været besluttet. 

./.bilag 

 

Indstilling : Til efterretning. 

Beslutning : Ferieplan skoleåret 2025/2026 er godkendt 

 

Punkt nr. 7:  Byggesag. 

Orientering om den igangværende byggesag. 

v/ Nanna.  

 

Indstilling : Taget til efterretning. 

Beslutning : De økonomiske midler på overførselssagen er ikke 

frigivet, hvilket betyder ændringer i den oprindelige flytteplan for skolen. Det 

forventes, at der kommer udmelding fra kommunikationsafdelingen til 

medarbejdere og forældre i uge 14. Flytningen skal foretages i forbindelse med 

opstart af flere nye 1. maj børn, samt afvikling af skriftlige afgangsprøver  

 

Punkt nr. 8:  Medieplan. 

Skolen har og har haft store mediebevågenhed og det er derfor vigtig, at 

skolebestyrelsen træffer beslutning om, hvem der fra bestyrelsen udtaler sig til 

pressen. 

 

Indstilling : Til beslutning. 

Beslutning :              For-personskabet kan udtale sig hvis der rettes   

henvendelse fra pressen 



 

Punkt nr.9:  Eventuelt. 

Christian ønsker billeder af skolebestyrelsens medlemmer på Aula – billeder 

skal sendes til Christian inden d.1. april. 

Skolebestyrelsen har søgt midler hos Nørrebro Lokaludvalg til arrangementet i 

august 2025.  (Nissrin fortalte om planerne for arrangementet) 

Møde i Nørrebro skolebestyrelsesnetværknetværk d. 3. april kl. 17-19 på 

Rådmandsgade Skole 

Dialogmøde vedrørende Mangfoldige Børnefælleskaber – 24. april kl. 16.30-

19.00 på Københavns Rådhus 

 

 

Der vil blive serveret en sandwich til mødet. 

 

 

Jens Hammer 

Konstitueret skoleleder 


